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БТПП
БИЗНЕС, ДАНЪЦИ, ИНОВАЦИИ
РАБОТОДАТЕЛИ, ТРИСТРАННО СЪТРУДНИЧЕСТВО
ТЕМИ В РАЗВИТИЕ

БТПП - (БРОЙ НОВИНИ: 4)

Обсъждане на съвместни инициативи за по-осезаемо увеличаване на стокообмена и инвестициите
Новоназначеният посланик на Социалистическа република Виетнам в България Н.Пр. г-жа Нгуен Тхи Минх Нгует
обсъди с председателя на БТПП Цветан Симеонов възможностите за развитие на двустранните търговско-
икономическите отношения. Визитата в Палатата е само дни, след като дипломатът връчи копие на акредитивни... 

На 14 юни Ямбол ще бъде домакин на второто издание на Регионално фермерско-занаятчийско изложение,
събиращо производители от пет области в Югоизточна България. Ще участват официално регистрирани фермери и
занаятчии от Ямболско и съседните региони - Бургас, Хасково, Сливен и Стара Загора, съобщиха организаторите
от Фондация "Ямбол – вкус и традиции".Щандовете ще бъдат разположени на пл. "Освобожден... 

Второто Регионално фермерско-занаятчийско изложение ще се проведе на 14 юни (събота) на пл.
"Освобождение"в гр. Ямбол. За втори път гр. Ямбол ще домакинства среща между производители и занаятчии от
областите Ямбол, Сливен, Хасково, Стара Загора и Бургас и жителите и гостите на града. На второто регионално
изложение на вниманието на жителите и гостите на Ямбол ще има продукти от розово масло, билки... 

Инвестиционният потенциал на общината и възможностите за партньорство на местната власт с БТПП Заместник-
председателят на БТПП д-р Васил Тодоров проведе работна среща в община Костенец и се запозна с
икономическите планове на местната власт. Маргарита Минчева – заместник-кмет на общината, очерта ключови
предимства на района и ресурсите за привличане на потенциални инвеститори: Балнеология и тур... 

БИЗНЕС, ДАНЪЦИ, ИНОВАЦИИ - (БРОЙ НОВИНИ:
16)

Заглавие: Новият посланик на Виетнам на първа визита в БТПП
Дата: 12.06.2025 10:02
Медия: Българска Търговско-Промишлена Палата

Заглавие: Ямбол ще бъде домакин на фермерско-занаятчийско изложение, събиращо производители от пет
области в Югоизточна България
Дата: 12.06.2025 13:15
Медия: ПроНюз Добрич

Заглавие: Фермерско изложение ще се проведе в Ямбол
Дата: 12.06.2025 13:13
Медия: Радио и ТВ 999

Заглавие: Представяне на икономическите възможности на община Костенец
Дата: 11.06.2025 16:31
Медия: Българска Търговско-Промишлена Палата

https://www.bcci.bg/news/21046
https://pronewsdobrich.bg/yambol-shte-bade-domakin-na-fermersko-zanayatchiysko-izlozhenie-sabirashto-proizvoditeli-ot-pet-oblasti-v-yugoiztochna-balgariya-p613191
https://radio999bg.com/yambol/fermersko-izlozhenie-shte-se-provede-yambol
https://www.bcci.bg/news/21045


Между 50 000 и 70 000 чужди работници могат да бъдат внесени до края на годината на българския пазар на труда
– това сочат разчетите на Министерството на труда и социалната политика, обяви социалният министър Борислав
Гуцанов Между 50 000 и 70 000 чужди работници могат да бъдат внесени до края на годината на българския пазар
на труда – това сочат разчетите на Министерството на труда и социалната п... 

Украйна може да намали приходите си до края на годината, но какво ще се случи след 1 януари 2026 г.?Краткият,
но важен период на отворена търговия между ЕС и Украйна приключи. Отношенията между двете страни след
края на Автономните търговски мерки (АТМ) все още се регулират от преходно споразумение. Този режим ще
функционира на принципа на връщане към тарифните квоти отпреди войната в рамките на С... 

На 18 юни 2025 г. от 10:00 ч. Германо-Българската индустриално-търговска камара (ГБИТК) организира в София
информационно събитие на тема "Киберсигурност за бизнеса – превенция и защита". 

Производството на оръжие съживява три града в ЕвропаКалдъръменият град Бурж е разположен в "празния
диагонал" на Франция: централната част на земеделската земя, покрай която градските хора минават на път за
някъде другаде. През 1860 г. Наполеон lll решава да построи там оръжейна леярна и арсенал - място, което е
безопасно отдалечено от крехките източни граници на Франция. В Бурж, където живеят едв... 

Войната в Украйна преобрази не само геополитическата карта на Европа, но и икономиките на градове, които
бяха позабравили своето военно наследство. От Франция и Германия до Полша и България, военните поръчки
дават нов живот на индустриални зони, създават работни места, но и носят нови предизвикателства. Докато Бурж и
Унтерлюс вече се борят с последствията от неочаквания бум, българските оръжейни ... 

През първото тримесечие на 2025 г. средната цена на селскостопанската продукция в Европейския съюз нараства
с 2,6 на сто, което е второ поредно тримесечие на увеличение, отчита Евростат. През този период средната цена
на стоките и услугите, които се потребяват в селското стопанство (които не са свързани с разходи като за енергия,
торове или фуражи) също се повишава, макар и слабо - с 0,2 на сто. Т... 

Заглавие: До 70 хил. чужди работници може да се влеят на българския трудов пазар до края на годината
Дата: 12.06.2025 11:15
Медия: Econ

Заглавие: Каква ще бъде бъдещата търговия между ЕС и Украйна?
Дата: 12.06.2025 11:40
Медия: Agri.BG

Заглавие: ГБИТК организира семинар по киберсигурност за бизнеса
Дата: 12.06.2025 10:41
Медия: Industry Info

Заглавие: Градовете, които печелят от войната
Дата: 11.06.2025 17:00
Медия: Dnes.bg

Заглавие: Война и бизнес: Европейските градове, които оръжейната индустрия съживи
Дата: 11.06.2025 11:00
Медия: Мениджър

Заглавие: Евростат: България е на 5 място по поскъпване на селскостопанската продукция
Дата: 12.06.2025 13:47
Медия: 24 Часа

Заглавие: Разрешителното за строеж в София поскъпва двойно
Дата: 12.06.2025 13:24
Медия: Mediapool.bg

https://econ.bg/%D0%9D%D0%BE%D0%B2%D0%B8%D0%BD%D0%B8/%D0%94%D0%BE-70-%D1%85%D0%B8%D0%BB-%D1%87%D1%83%D0%B6%D0%B4%D0%B8-%D1%80%D0%B0%D0%B1%D0%BE%D1%82%D0%BD%D0%B8%D1%86%D0%B8-%D0%BC%D0%BE%D0%B6%D0%B5-%D0%B4%D0%B0-%D1%81%D0%B5-%D0%B2%D0%BB%D0%B5%D1%8F%D1%82-%D0%BD%D0%B0-%D0%B1%D1%8A%D0%BB%D0%B3%D0%B0%D1%80%D1%81%D0%BA%D0%B8%D1%8F-%D1%82%D1%80%D1%83%D0%B4%D0%BE%D0%B2-%D0%BF%D0%B0%D0%B7%D0%B0%D1%80-%D0%B4%D0%BE-%D0%BA%D1%80%D0%B0%D1%8F-%D0%BD%D0%B0-%D0%B3%D0%BE%D0%B4%D0%B8%D0%BD%D0%B0%D1%82%D0%B0_l.a_i.812506_at.1.html
https://agri.bg/novini/kakva-shhe-biede-biedeshhata-tiergoviia-mezdu-es-i-ukraina
https://industryinfo.bg/article/34990-gbitk-organizira-seminar-po-kibersigurnost-za-biznesa
https://www.dnes.bg/a/2-svyat/682535-gradovete-koito-pechelyat-ot-voynata
https://manager.bg/%D0%BA%D0%BE%D0%BC%D0%BF%D0%B0%D0%BD%D0%B8%D0%B8-%D0%BF%D1%80%D0%BE%D1%84%D0%B8%D0%BB%D0%B8/voina-i-biznes-evropeiskite-gradove-koito-orazeinata-industria-sazivi
https://www.24chasa.bg/biznes/article/20698070
https://www.mediapool.bg/razreshitelnoto-za-stroezh-v-sofiya-poskapva-dvoino-news372185.html


Цената за издаване на разрешително за строеж в София се увеличава двойно. Столичният общински съвет (СОС)
прие в четвъртък предложението на "Спаси София" и съветници от "Възраждане", "Синя София" и групата на БСП
за ръст на таксата, както и на други такси, свързани с подготовката и одобряването на нови строежи. Цената на
разрешенията за строеж се изчислява на квадратен метър разгърната застроена ... 

Те възразиха срещу признатите технологични разходиПовечето представители на топлофикационните дружества
възразиха срещу признатите технологични разходи от страна на Комисията за енергийно и водно регулиране
(КЕВР). Това стана по време на откритото заседание за обсъждане на доклад относно извършване на регулаторен
преглед и утвърждаване на цени на топлинна енергия, както и определяне на цени и прем... 

Управителният съвет на Световната банка е приел да сложи край на дългогодишната забрана за финансиране на
ядрени енергийни проекти в развиващите се страни като част от по-широка стратегия за посрещане на
нарастващите нужди от електроенергия, съобщи президентът на банката Аджай Банга, цитиран от "Ройтерс". Банга
изложи променената енергийна стратегия на институцията в имейл до служителите след диск... 

Това признание поставя Schneider Electric на върха на първата класация Europe 50, която оценява над 600
публични европейски компании посредством изчерпателен набор от критерии за устойчивостSchneider Electric,
лидер в дигиталната трансформация на енергийното управление и автоматизацията, е класирана като най-
устойчивата корпорация в Европа от Corporate Knights, канадска медийна и изследователска к... 

Показателна история, раказана от наше русенско семейство. Пътят към успеха рядко е лесен, а историята на
Гергана и Мирослав от Русе е ярък пример за това. Тримата млади предприемачи, които произвеждат комбуча –
древна пробиотична напитка, известна като "чай на безсмъртието", вече близо три години вървят по нелек път,
белязан с редица препятствия."Минахме през ада. Започнахме с бизнес план, който с... 

Министерството на иновациите и растежа (МИР) работи за повече и по-бързи инвестиции в българския бизнес. В
следващите месеци предстои да отворим множество възможности за подкрепа с европейско финансиране за
компаниите. Това каза директорът на Главна дирекция "Европейски фондове за конкурентоспособност" (ГД ЕФК)
към МИР Илияна Илиева на информационна среща, организирана от Българската търговско-про... 

Министерството на иновациите и растежа (МИР) съобщи, че е осигурило допълнителни над 76 млн. лв. за подкрепа
на още 853 семейни фирми и компании от творческите индустрии и занаятите. Инвестициите в развитието на

Заглавие: Топлофикациите възроптаха срещу КЕВР за цените и загубите
Дата: 12.06.2025 13:07
Медия: Pariteni

Заглавие: Световната банка ще прекрати забраната за финансиране на ядрени проекти
Дата: 12.06.2025 12:14
Медия: Publics

Заглавие: Schneider Electric е обявена от Corporate Knights за най-устойчивата корпорация в Европа
Дата: 12.06.2025 12:02
Медия: Дарик Бизнес Ревю

Заглавие: Бг чай на безсмъртието подлуди световните пазари
Дата: 12.06.2025 11:41
Медия: Пловдив медия

Заглавие: МИР работи за повече и по-бързи инвестиции в бизнеса
Дата: 11.06.2025 18:31
Медия: 24 Часа

Заглавие: С допълнителни 76 млн. лв. ще се финансират проекти на още 853 семейни фирми и занаятчии
Дата: 12.06.2025 14:12
Медия: Industry Info

https://www.pariteni.bg/novini/bitovi-smetki/toplofikaciite-vyzroptaha-sreshtu-kevr-za-cenite-i-zagubite-253063
https://www.publics.bg/bg/news/37323/%D0%A1%D0%B2%D0%B5%D1%82%D0%BE%D0%B2%D0%BD%D0%B0%D1%82%D0%B0_%D0%B1%D0%B0%D0%BD%D0%BA%D0%B0_%D1%89%D0%B5_%D0%BF%D1%80%D0%B5%D0%BA%D1%80%D0%B0%D1%82%D0%B8_%D0%B7%D0%B0%D0%B1%D1%80%D0%B0%D0%BD%D0%B0%D1%82%D0%B0_%D0%B7%D0%B0_%D1%84%D0%B8%D0%BD%D0%B0%D0%BD%D1%81%D0%B8%D1%80%D0%B0%D0%BD%D0%B5_%D0%BD%D0%B0_%D1%8F%D0%B4%D1%80%D0%B5%D0%BD%D0%B8_%D0%BF%D1%80%D0%BE%D0%B5%D0%BA%D1%82%D0%B8.html
https://dbr.bg/schneider-electric-e-obavena-ot-corporate-knights-za-nai-ustoichivata-korporacia-v-evropa
https://plovdivmedia.com/222354.html
https://www.24chasa.bg/biznes/article/20692945
https://industryinfo.bg/article/34995-s-dopalnitelni-76-mln-lv-shte-se-finansirat-proekti-na-oshte-853-semeyni-firmi-i-zanaiatchii


фирмите от тези сектори се отпускат по процедура от Програма "Конкурентоспособност и иновации в
предприятията" (ПКИП) и вече достигат близо 194 млн. лв. 

Европа вече има първи си AI модел, способен да разсъждава. Новината бе обявена вчера от френския стартъп
Mistral – ясен сигнал, че Европа се опитва да повиши своята конкурентоспособност и да спечели предимство пред
компаниите в САЩ и Китай. Технологичните гиганти продължават да се надпреварват за надмощие на полето на
изкуствения интелект и да усъвършенстват своите езикови модели, но се сблъскват ... 

Удостоен е със званието "почетен гражданин" на Златица и Челопеч за трайния му принос за развитието на
региона и социалното благополучиеНа снимката: Инж. Алекси Кесяков (в средата), председателят на ОбС
Димитър Въжаров и проф. дтн инж. Цоло Вутов. Автор: Ромео Чолаков "Това, което ние постигаме заедно в
Средногорието – стабилен регион с бъдеще – е доказателство за силата на партньорството" – ка... 

На 26 юни София отново ще бъде домакин на едно от най-очакваните събития в света на иновациите - WEBIT
2025. Това е събитието, заради което нашия град е известен по света като дигитална столица. Повече за форума и
какъв ще е фокуса тази година, в студиото на "Здравей, България" разказва основателят и изпълнителен
председател на WEBIT. "България стои все по-добре на картата на иновациите и ние не с... 

РАБОТОДАТЕЛИ, ТРИСТРАННО
СЪТРУДНИЧЕСТВО - (БРОЙ НОВИНИ: 11)

/КРОСС/ Всички български училища заслужават модернизация и обновление и това ще продължи да бъде основен
приоритет за МОН. Това каза министърът на образованието и науката Красимир Вълчев, който откри обновената
сграда на Националната финансово-стопанска гимназия в София. С инвестиция от над 1,6 млн. лева е направен
цялостен вътрешен ремонт с подмяна на подови настилки, модернизация на електрическ... 

Между 50 000 и 70 000 чужди работници могат да бъдат внесени до края на годината на българския пазар на труда
– това сочат разчетите на Министерството на труда и социалната политика, обяви социалният министър Борислав
Гуцанов пред ресорната парламентарна комисия. Той заяви, че прогнозите са правени при положение, че се
запазят темповете за внос на кадри от трети страни за първите четири месеца на ... 

Заглавие: Големият проблем: AI е криво огледало
Дата: 12.06.2025 14:03
Медия: Forbes Bulgaria

Заглавие: Проф. д-р инж. Цоло Вутов - индустриалец, който гради бъдещето
Дата: 12.06.2025 14:21
Медия: Агенция Стандарт

Заглавие: Пламен Русев: WEBIT 2025 е бъдещето на България и бъдещето на света
Дата: 12.06.2025 10:44
Медия: Нова телевизия

Заглавие: Министър Вълчев откри обновената сграда на Националната финансово-стопанска гимназия в
София
Дата: 11.06.2025 19:32
Медия: Агенция "КРОСС"

Заглавие: Между 50 000 и 70 000 чужди работници може да се влеят на българския трудов пазар до края на
годината
Дата: 11.06.2025 19:32
Медия: Българско национално радио

Заглавие: Членството в еврозоната: СМТ очаква навлизане на нови търговски марки и облекчение за онлайн
търговците
Дата: 12.06.2025 12:33
Медия: Forbes Bulgaria

https://forbesbulgaria.com/2025/06/12/golemiyat-problem-ai-e-krivo-ogledalo/
https://www.standartnews.com/biznes/prof-d-r-inzh-colo-vutov-industrialec-koyto-gradi-badeshteto-599160.html
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8 юли. Това е датата, на която Съветът на ЕС във формат ЕКОФИН трябва да гласува окончателното решение за
членството на България в еврозоната. С това решение се определя датата на членство – 1 януари 2026 г., както и
валутният курс, според който 1 евро се равнява на 1.95583 лева. Този пробив в пътя на страната ни към
еврозоната дойде след двата положителни доклада – на Европейската комисия и Европ... 

В началото на май министерството на труда и социалната политика публикува ,,Националния план за действие по
заетостта'' (НПДЗ) за 2025 година. Основната цел е да се повиши количеството и качеството на предлагания труд
според нуждите на икономиката. В сравнение с НПДЗ 2024 визията остава същата, но през 2025 г. акцентът вече е
върху вноса на работна ръка и активиране на икономически неактивни лица.... 

Само ГЕРБ постигат целите си, заяви тяСчитано от днес, 12 юни 2025 г., напускам групата на местната коалиция
"БСП за България" в Столичния общински съвет (СОС). Това съобщи общинският съветник Ваня Григорова в
Столичната община. По думите ѝ прагът на компромисите е достигнат, а от тук нататък следва обезличаване,
допълни тя. Григорова каза, че ярък пример за всичко това е непрозрачната смяна на ръ... 

От Изпълнителната агенция (ИА) "Главна инспекция по труда" (ГИТ) отчитат ръст на дадените разрешения за
започване на работа на непълнолетни през тази година. За първите пет месеца на годината са издадени 5212
разрешения при 4240 за същия период на миналата година. Най-много разрешения са предоставени в областите
Бургас, София и Варна. За цялата 2024 г. са дадени общо 16 808 разрешения. Това отново... 

142-ма абсолвенти от 15 специалности в бакалавърските и магистърски програми на Стопанския факултет на
Тракийския университет поеха своя път в живота днес, предаде репортер на "Фокус". Ден след 11 юни,
професионалния празник на икономистите в България, те получиха съвсем новите си дипломи и чуха многократно
"на добър път" в професионалното и житейското поприще от официалните лица на тържествената ... 

Коментар на Филип Лисичаров, зам.-председател на БНАЕПК Дигитална версия на еднодневните трудови договори
се надяват да видят през 2026 г. работодателите, заети в маслодайния сектор у нас. Това заяви Филип Лисичаров,
заместник-председател на Българската национална асоциация "Етерични масла, парфюмерия и козметика".
Според Лисичаров, отпадането на изискването за лична карта при сключване на тоз тип... 

С пълно единодушие парламентът прие на първо четене промени за изменение и допълнение на Закона за
гражданското въздухоплаване. Вносител е Министерският съвет. С промените се забраняват на законово ниво
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полетите с дронове без разрешение в зони с ограничения или забрани, включително в охраняемите граници на
гражданските летища. Определят се и правилата за процедури за принудително приземяване или ... 

Георги Първанов и Константин Занков посочиха предизвикателствата за туризма това лятоЛетният сезон вече
започна, но за мнозина остава въпросът ще спъне ли и тази година туристическия сезон глада за кадри по морето.
"Лятото дойде много рязко. Влизаме в сезона с недостиг. Много се вдига шум около работниците от трети страни.
Те не са решение, а капка в морето. При нас много голям интерес има от план... 

Индустриалецът е третият носител на най-високо отличие в историята на общината /КРОСС/ На тържествена
церемония в с. Челопеч проф. дтн инж. Цоло Вутов беше удостоен с най-високото отличие, присъждано от
общината - за изключителните му постижения и траен принос в социалния и стопанския живот. Церемонията беше
открита с вълнуващо изпълнение на общинския химн от децата от Вокална група "Средногорски ... 

ТЕМИ В РАЗВИТИЕ - (БРОЙ НОВИНИ: 15)

Русия отново организира мащабен международен икономически форум, който ще се проведе следващата седмица
в Санкт Петербург. Можете безкрайно и фанатично да говорите за "глобалната изолация на Русия", но когато
видите в програмата на форума събития като бизнес диалози "Русия-САЩ", "Русия-Франция", "Русия-Китай" и
"Русия-Индия", започвате да се съмнявате в ефективността на западната пропаганда. Какво... 

Всички български училища заслужават модернизация и обновление, и това ще продължи да бъде основен
приоритет за Министерството на образованието и науката (МОН). Това каза министърът на образованието и
науката Красимир Вълчев, който откри обновената сграда на Националната финансово-стопанска гимназия в
София, съобщи пресцентърът на МОН. С инвестиция от над 1,6 милиона лева е направен цялостен вътре... 

През първото тримесечие на 2025 г. средната цена на селскостопанската продукция в Европейския съюз нараства
с 2,6 на сто, което е второ поредно тримесечие на увеличение, отчита Евростат. През този период средната цена
на стоките и услугите, които се потребяват в селското стопанство (които не са свързани с разходи като за енергия,
торове или фуражи) също се повишава, макар и слабо – с 0,2 на сто. Т... 

Снимка: Пиксабей, илюстративна На първо четене депутатите конкретизираха зоните от въздушното пространство,
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в които може да бъде ограничавано въздухоплаването. Единодушно, със 137 гласа "за", парламентът прие на
първо четене двата законопроекта за изменение в Закона за гражданското въздухоплаване на Министерския
съвет. С 31 гласа "за", 31 - "против" и 74 - "въздържал се" депутатите отхвърлиха зако... 

Антикорупционният фонд /АКФ/ публикува трета част на поредицата си за скритата мрежа на Христо Ковачки в
българската енергетика, озаглавена "Холдингът на Чичко Тревичко 3: Дела и документи". Този епизод се фокусира
върху анализа на 29 ключови вътрешни документа, изтекли от архивите на дружествата от "Холдинг Орион" към
АКФ. Всички документи са публикувани на сайта на АКФ. Веселин Тодоров, който въ... 

През последната седмица похлупакът на темата за влизането на България в еврозоната се оказа един много,
много стар проблем – този с частните домове за стари хора и зверствата, които се случват там. Въпросите, които
тази тема повдига, са много повече и често, освен че остават незададени, на тях не е и отговорено. Това че темата
измести тотално еврото, е безспорен факт, но ефектът вероятно не е търс... 

Blue Bird Energy с основни акционери "Главболгарстрой" и "Асарел Медет", съвместно с "Дженерал Електрик" (GE
Hitachi) и Synthos, представиха потенциала на технологията у насНа снимката от дясно наляво: Калин Пешов,
председател на УС на "Главболгарстрой"; Фредерик Витабак, президент за Европа, GE Hitachi Nuclear Energy (GE
Vernova); Жечо Станков, министър на енергетиката на България; Робърт Рудич, ... 

На първо четене депутатите конкретизираха зоните от въздушното пространство, в които може да бъде
ограничавано въздухоплаването. Единодушно, със 137 гласа "за", парламентът прие на първо четене двата
законопроекта за изменение в Закона за гражданското въздухоплаване на Министерския съвет (МС). С 31 гласа
"за", 31 – "против" и 74 – "въздържал се" депутатите отхвърлиха законопроекта на Божидар Божа... 

Дипломатите се изтеглят на фона на съобщенията, че Израел е готов да нанесе удари по обекти, свързани с
иранската ядрена програмаОт посолствата на САЩ в страните от Близкия изток частично се изтегля персонал,
съобщи Си Ен Ен. Държавният департамент на САЩ е наредил персоналът, без който посолството в Ирак може да
продължи да работи, да напусне страната. Това решение се обяснява с "нарасналото напр... 

Трусът в икономиката на Западна Европа  ще се отрази в омекотен вид и върху източноевропейските страни,
твърди Ричард ГрийвсънД-р Ричард Грийвсън е заместник-директор на Виенския институт за международни
икономически изследвания (WIIW) и един от водещите европейски експерти по икономическите процеси в Източна
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Европа. Интервю на Бойчо Дамянов, Виена, специално за "Марица" - Г-н Грийвсън, как ще се ... 

От 1 януари България ще приеме еврото и аз нямам никакво съмнение в необратимостта на този процес. Това е
наистина историческо събитие и по това не трябва да има два мнения. Левът е част от нашата история и символ на
национално самочувствие. Това заяви в ефира на Радио Благоевград Николай Шушков, предприемач, който от
години работи в сферата на международния транспорт. В предаването "Събуди деня" ... 

Wolt, водещата европейска платформа за доставки и част от DoorDash, официално стартира дейността си в
България, като първоначално започва от София. Компанията влиза на пазара с широка и разнообразна мрежа от
ресторанти, супермаркети, магазини за козметика, хранителни добавки, цветя, зоомагазини и други – като
предлага на клиентите възможността да поръчват от стотици обекти чрез едно мобилно прилож... 

Кметът Васил Терзиев ще наложи вето и върху решението, с което беше приет бюджетът на градския транспорт за
2025 г. и бяха увеличени заплатите на всички работещи в сектора с по 300 лева на човек. Пред Mediapool кметът
заяви, че връща решението за бюджета на транспорта заедно с решението за приемането на бюджета на София.
Преди около седмица Васил Терзиев обяви, че се задава ремонт на ремонта на б... 

Регистрирайте се безплатно, за да дадете оценка на коментара. САЩ започнаха евакуация на част от
дипломатическия си персонал в Близкия изток заради възможна операция на Израел в Иран. Частичната
евакуация на иракското посолство, наред с други изтегляния на персонал, дойде в момент, в който преговорите
между Вашингтон и Техеран за ядрената програма на Иран са в застой. Доналд Тръмп проведе напрег... 

Регистрирайте се безплатно, за да дадете оценка на коментара. Медицински сестри в България почти няма и под
половин процент от българските ученици в 9 клас се виждат да работят тази професия. За да започне да се
решава кризата с недостига на медицински сестри е необходимо ударно вдигане на заплатите в следващите
година-две, ясен кариерен път и привлекателни възможности за развитие. Освен това пром... 

Заглавие: Дали ще забогатеем от 1 януари 2026 г. зависи от българската икономика, а не от еврото
Дата: 12.06.2025 10:57
Медия: Радио Благоевград

Заглавие: WOLT СТАРТИРА В СОФИЯ
Дата: 12.06.2025 14:27
Медия: Vratsa GUIDE

Заглавие: Кметът Васил Терзиев връща и решението за по-високите заплати в транспорта
Дата: 12.06.2025 13:55
Медия: Mediapool.bg

Заглавие: САЩ изтеглят хората си от Близкия изток в очакване на израелски удар срещу Иран
Дата: 12.06.2025 14:44
Медия: Mediapool.bg

Заглавие: Икономисти: Належащо е ударно повишение на заплатите на медицинските сестри
Дата: 12.06.2025 14:48
Медия: Mediapool.bg

https://bnr.bg/blagoevgrad/post/102170337/dali-shte-zabogateem-ot-1-anuari-2026-g-zavisi-ot-balgarskata-ikonomika-a-ne-ot-evroto
https://vratsa.eu/news/17497276331305/WOLT-startira-v-sofiya
https://www.mediapool.bg/kmetat-vasil-terziev-vrashta-i-reshenieto-za-po-visokite-zaplati-v-transporta-news372188.html
https://www.mediapool.bg/sasht-izteglyat-horata-si-ot-blizkiya-iztok-v-ochakvane-na-izraelski-udar-sreshtu-iran-news372193.html
https://www.mediapool.bg/ikonomisti-nalezhashto-e-udarno-povishenie-na-zaplatite-na-meditsinskite-sestri-news372173.html
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